
(2003/C 92 E/187) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2114/02

υποβολή: Janelly Fourtou (PPE-DE) προς το Συµβούλιο

(17 Ιουλίου 2002)

Θέµα: Προσχώρηση της Ευρωπαϊκής Ένωσης στο πρωτόκολλο της Μαδρίτης

Τον Ιούλιο του 1996, η Επιτροπή παρουσίασε πρόταση απόφασης του Συµβουλίου που αποσκοπούσε στην
εγκαθίδρυση σύνδεσης µεταξύ του κοινοτικού σήµατος και του πρωτοκόλλου της Μαδρίτης (COM(1996)367
τελ.) (1), καθώς και πρόταση τροποποίησης του κανονισµού 40/94 σχετικά µε το κοινοτικό σήµα, προκειµένου να
καταστήσει δυνατή την εν λόγω σύνδεση (COM(1996)372 τελ.). (2) Το Κοινοβούλιο ενέκρινε αυτές τις δύο
προτάσεις τον Μάιο του 1997.

Όταν η Επιτροπή υπέβαλε τις προτάσεις αυτές, µόνον έξι κράτη µέλη (Γερµανία, ∆ανία, Ισπανία, Φινλανδία,
Σουηδία και Ηνωµένο Βασίλειο) ήταν µέλη του πρωτοκόλλου της Μαδρίτης. Σήµερα έχουν προσχωρήσει στο
πρωτόκολλο όλα τα κράτη µέλη της Ευρωπαϊκής Ένωσης και όλα τα υποψήφια κράτη, µε εξαίρεση την Κύπρο και
τη Μάλτα.

Η προσχώρηση της Ευρωπαϊκής Ένωσης θα επιτρέψει στην βιοµηχανία να επωφεληθεί των πλεονεκτηµάτων του
κοινοτικού σήµατος σε όλες τις χώρες µέλη του πρωτοκόλλου της Μαδρίτης. Αναµένεται, επίσης, ότι θα
εξασφαλίσει την προστασία του σήµατος στις τρίτες χώρες µέλη του πρωτοκόλλου και θα δηµιουργήσει ευνοϊκό
κλίµα για τις συναλλαγές µεταξύ της Ευρωπαϊκής Ένωσης και των τρίτων χωρών.

Λαµβανοµένων υπόψη όλων των πλεονεκτηµάτων που η προσχώρηση της Ευρωπαϊκής Ένωσης στο πρωτόκολλο
της Μαδρίτης συνεπάγεται για τους κατόχους κοινοτικών σηµάτων, το κοινοτικό σήµα, την εδραίωση της
εσωτερικής αγοράς και το εµπόριο µε τις τρίτες χώρες, καθώς δε και ότι όλα τα κράτη µέλη έχουν προσχωρήσει
στο πρωτόκολλο σε ατοµική βάση, δύναται το Συµβούλιο να δηλώσει ποία µέτρα προτίθεται να λάβει για να
εγκαθιδρύσει, επιτέλους, τη σύνδεση µεταξύ του κοινοτικού σήµατος και του πρωτοκόλλου της Μαδρίτης;

(1) ΕΕ C 293 της 5.1.1996, σελ. 11.
(2) ΕΕ C 300 της 10.10.1996, σελ. 11.

Απάντηση

(16-19 ∆εκεµβρίου 2002)

Η πρόταση απόφασης και η πρόταση κανονισµού που αναφέρει η αξιότιµη Βουλευτής απαιτούν για την έγκρισή
τους οµοφωνία στα πλαίσια του Συµβουλίου. ∆εν µπόρεσε ακόµα να υπάρξει αυτή η οµοφωνία για το σύνολο
των διατάξεων που περιέχονται στις προτάσεις αυτές.

(2003/C 92 E/188) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2120/02

υποβολή: Michl Ebner (PPE-DE) και Emilia Müller (PPE-DE) προς την Επιτροπή

(17 Ιουλίου 2002)

Θέµα: Άµεσες ενισχύσεις για γεωργικές εκµεταλλεύσεις

∆ιαθέτει η Ευρωπαϊκή Επιτροπή στοιχεία όσον αφορά τις άµεσες ενισχύσεις που χορηγούνται σε γεωργικές
εκµεταλλεύσεις στα 15 κράτη µέλη; Θα µπορούσε να γνωστοποιήσει το ύψος των εν λόγω ενισχύσεων µε βάση το
ποσό (υπολογιζόµενο ανά 10 000 ευρώ) και το µέγεθος της εκµετάλλευσης;

Απάντηση του κ. Fischler εξ ονόµατος της Επιτροπής

(16 Σεπτεµβρίου 2002)

Η Επιτροπή, στο παρελθόν, δεν ήταν σε θέση για νοµικούς λόγους να απαντήσει θετικά στα Αξιότιµα Μέλη του
Κοινοβουλίου καθώς και σε άλλα άτοµα τα οποία είχαν απευθύνει παρόµοια αιτήµατα στην Επιτροπή (βλ. επίσης
απάντηση στη γραπτή ερώτηση αριθ. 1949/02 (1) του Αξιότιµου Μέλους του Κοινοβουλίου). Η Επιτροπή,
ωστόσο, ενέκρινε στις 6 Μαρτίου 2002 τροποποίηση του κανονισµού (ΕΚ) αριθ. 2390/1999 (2). Το νέο άρθρο 2
του εν λόγω κανονισµού επιτρέπει στην Επιτροπή να χρησιµοποιεί τις λογιστικές πληροφορίες των οργανισµών
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πληρωµής στο πλαίσιο της διαδικασίας εκκαθάρισης των λογαριασµών, να ελέγχει τις εξελίξεις και να παρέχει
προβλέψεις στον γεωργικό τοµέα. Οι λογιστικές πληροφορίες που διαβιβάζονται στην Επιτροπή παραµένουν,
ωστόσο, εµπιστευτικές και κοινοποιούνται µόνο για τους σκοπούς που αναφέρονται στο άρθρο 2 του κανονισµού
(ΕΚ) αριθ. 2390/1999 της Επιτροπής.

Κατά τη διεξαγωγή των δύο νέων αυτών δράσεων, η Επιτροπή είναι υποχρεωµένη να τηρεί τις διατάξεις του
κανονισµού (ΕΚ) αριθ. 45/2001 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συµβουλίου της 18ης ∆εκεµβρίου 2000
σχετικά µε την προστασία φυσικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας δεδοµένων προσωπικού χαρακτήρα από τα
όργανα και τους οργανισµούς της Κοινότητας και σχετικά µε την ελεύθερη κυκλοφορία των δεδοµένων αυτών (3).
Εποµένως η χρήση των λογιστικών πληροφοριών είναι δυνατή αποκλειστικά µε ανώνυµη και συγκεντρωτική
µορφή.

Εποµένως, η Επιτροπή θα είναι σύντοµα σε θέση να παρέχει στατιστικές πληροφορίες για τα ποσά που
καταβάλλονται στους γεωργούς. Λεπτοµερείς στατιστικές πληροφορίες θα τεθούν σύντοµα στη διάθεση του
κοινού, γεγονός που θα καλύψει, κατάρχήν, το αίτηµα που υπέβαλαν τα Αξιότιµα Μέλη του Κοινοβουλίου.

(1) βλέπε σελίδα 123.
(2) Κανονισµός της Επιτροπής (ΕΚ) αριθ. 419/2002 της 6ης Μαρτίου 2002 για την τροποποίηση του κανονισµού (ΕΚ) αριθ.

2390/1999 για τη θέσπιση των λεπτοµερών κανόνων εφαρµογής του κανονισµού (ΕΚ) αριθ. 1663/95 όσον αφορά τη
µορφή και το περιεχόµενο των λογιστικών στοιχείων τα οποία τα κράτη µέλη πρέπει να θέτουν στη διάθεση της Επιτροπής
στο πλαίσιο της εκκαθάρισης των λογαριασµών του ΕΓΤΠΕ, τµήµα Εγγυήσεων, ΕΕ L 64 της 7.3.2002.

(3) ΕΕ L 8 της 12.1.2001.

(2003/C 92 E/189) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2127/02
υποβολή: Chris Davies (ELDR) προς την Επιτροπή

(17 Ιουλίου 2002)

Θέµα: Προϊόντα κάνναβης

Ο σπόρος της αποφλοιωµένης κάνναβης είναι πλούσιος σε πρωτεΐνες, ίνες, µεταλλικά στοιχεία, βιταµίνη Ε, σίδηρο
και λιπαρά οξέα, όπως τα Ωµέγα 3 και 6. Κατά το τρέχον διάστηµα στις Ηνωµένες Πολιτείες, προϊόντα όπως
τρόφιµα, σαπούνια, καλλυντικά και ρούχα, τα οποία περιέχουν κάνναβη ενδέχεται να θεωρηθούν παράνοµα καθώς
τα µικροσκοπικά µόρια (1-10 του εκατοµµυριοστού) από τη σκόνη βρακτίων στο σπόρο συνεπάγονται
αναξιόπιστο θετικό αποτέλεσµα για τα προϊόντα κάνναβης σε τεστ για εντοπισµό τετραϋδροκανναβινόλης, του
παράνοµου παραισθησιογόνου, σε ένα άτοµο.

Ποια προσέγγιση υιοθετεί η Επιτροπή σχετικά µε την εµπορία προϊόντων κάνναβης στην Ευρωπαϊκή Ένωση;

Απάντηση του κ. Fischler εξ ονόµατος της Επιτροπής

(23 Σεπτεµβρίου 2002)

Στο πλαίσιο της Κοινής Γεωργικής Πολιτικής η παραγωγή κάνναβης υπόκειται σε πολύ αυστηρή κοινοτική
νοµοθεσία όσον αφορά την περιεκτικότητα σε τετραϋδροκανναβινόλη.

Εξάλλου, η κάνναβη καλύπτεται από τον κανονισµό του Συµβουλίου (ΕΚ) αριθ. 1251/1999 της 17ης Μαΐου
1999 (1), για τη θέσπιση καθεστώτος στήριξης των παραγωγών ορισµένων αροτραίων καλλιεργειών. Βάσει αυτού
του κανονισµού ένας παραγωγός κάνναβης µπορεί να ζητήσει στρεµµατική ενίσχυση, εάν πληροί ορισµένους
όρους. Οι όροι αυτοί αφορούν ειδικότερα τη χρησιµοποίηση ποικιλιών µε πολύ χαµηλή περιεκτικότητα σε
τετραϋδροκανναβινόλη, που δεν θα υπερβαίνει το 0,2%, οι οποίες περιλαµβάνονται στο παράρτηµα XII του
κανονισµού της Επιτροπής (ΕΚ) αριθ. 2316/1999 της 22ας Οκτωβρίου 1999, που αφορά τους λεπτοµερείς
κανόνες εφαρµογής του κανονισµού (ΕΚ) αριθ. 1251/1999 (2). Τα κράτη µέλη θα πρέπει να εφαρµόζουν ένα
ειδικό σύστηµα ελέγχου της περιεκτικότητας σε τετραϋδροκανναβινόλη των φυτών της κάνναβης µε βάση τη
διαδικασία δειγµατοληψίας και ανάλυσης που έχει καθοριστεί σε κοινοτικό επίπεδο, ο οποίος µπορεί να έχει ως
συνέπεια την αφαίρεση ορισµένων ποικιλιών από τον κατάλογο των εγκεκριµένων ποικιλιών, εάν διαπιστωθεί ότι
γίνεται υπέρβαση του ανώτατου ορίου περιεκτικότητας σε τετραϋδροκανναβινόλη. ∆εδοµένου όµως ότι οι
βλαστοί της κάνναβης δεν περιέχουν τετραϋδροκανναβινόλη, το ίδιο συµβαίνει και µε τις ίνες της κάνναβης που
χρησιµοποιούνται για την παραγωγή ρουχισµού.

Εξάλλου, η κάνναβη αποτελεί αντικείµενο του κανονισµού του Συµβουλίου (ΕΚ) αριθ. 1673/2000 της
27ης Ιουλίου 2000 σχετικά µε την κοινή οργάνωση της αγοράς στον τοµέα του λίνου και της κάνναβης που
προορίζεται για την παραγωγή ινών (3). Ενίσχυση µπορεί να χορηγηθεί σε εγκεκριµένους πρώτους µεταποιητές οι
οποίοι εφοδιάζονται µε ίνες κάνναβης η οποία έχει καλλιεργηθεί βάσει του κανονισµού (ΕΚ) αριθ. 1251/1999,
δηλαδή της οποίας η περιεκτικότητα σε τετραϋδροκανναβινόλη δεν υπερβαίνει το 0,2%. Ο κανονισµός του
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